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Gemeente Boxtel 
T.a.v. het College van B&W 
Postbus 10.000 
5280 DA Boxtel 
 
 
 
Boxtel, 23 juni 2009 
 
Betreft: vragen ex artikel 37 trapveldje Elzengaard 
 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
De SP-fractie vraagt conform artikel 37 uw aandacht voor het volgende. 
 
Bewoners uit de Elzengaard zijn zeer boos over het weghalen van de doelpalen, op het 
trapveldje midden in hun buurt. 
 
Trapveldje    
Al ruim 5 jaar stonden op het speelveldje in de Elzengaard aan weerszijde in de lengte van 
het veld, doelpalen waar de jeugd van de wijk veelvuldig gebruik van maakte. Naar hartelust 
werd er in de afgelopen jaren door de jeugd van de wijk gevoetbald, waarbij jong en oud 
gezamenlijk langs elkaar heen speelde. 
 
Het trapveldje was niet alleen een voetbalveldje voor de jeugd, maar tevens een 
ontmoetingsplaats voor jong en oud in de wijk. Daarbij is het veldje gesitueerd in het midden 
van de wijk. De kinderen uit de buurt kunnen er beschermd en gevrijwaard van verkeersdruk 
voetballen en spelen en er is direct toezicht van de ouders mogelijk. 
 
Tot zover de beschrijving van een uitstekende laagdrempelige voorziening in de buurt. Je 
zou denken dat dit perfect tegemoet komt aan het beleid van de Gemeente Boxtel. 
 
Weghalen van de doelpalen 
Tot grote verbazing van de bewoners van de Elzengaard zijn de doelpalen een aantal weken 
geleden weggehaald door de Gemeente. Hierover is geen contact geweest vanuit de 
Gemeente met bewoners. Navraag van bewoners leert dat de doelpalen zijn weggehaald, 
naar aanleiding van een aantal klachten in de buurt over ballen die regelmatig de tuinen in 
de buurt onveilig maken. 
 
De kinderen die elke dag van het trapveldje gebruik maken pikken dit echter niet. Samen met 
hun ouders hebben ze handtekeningen opgehaald, die inmiddels aan wijkwethouder Van 
Aert zijn overhandigd. In totaal waren dat 92 handtekeningen, 70 uit de Elzengaard en 22 uit 
de directe omgeving. 
 
Helaas zonder resultaat. De doelpalen zijn nog steeds niet teruggeplaatst en ook geen 
alternatief voor deze doelpalen. In plaats daarvan wil de Gemeente praten over een 
alternatieve locatie aan de overkant van de Europalaan, waardoor kinderen gedwongen 
zouden worden de drukke Europalaan over te steken. 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bestuurlijke gang van zaken 
De SP-fractie is hogelijk verbaasd over de gang van zaken. Zonder overleg met bewoners 
wordt een belangrijke speelvoorziening afgebroken in een buurt. Dit lijkt ons niet passen bij 
het beleid dat de Gemeente nastreeft. Namelijk een beleid van meedenken over de inrichting 
van de buurt. Daarbij zijn niet alleen de bewoners zelf bij deze veranderingen betrokken, 
maar is bijvoorbeeld ook het wijkorgaan hier kennelijk gepasseerd. 
 
De bewoners en kinderen van de Elzengaard worden nu ineens geconfronteerd met 
alternatieve plannen aan de Europalaan, maar zijn daar tot op heden helemaal niet in 
gekend. Waarom is er bijvoorbeeld niet gekeken naar alternatieven in de Elzengaard? 
 
Dat leidt tot de volgende vragen over het trapveldje in de Elzengaard: 
 

1. Waarom is voorafgaand aan het weghalen van de doelpalen geen overleg 
gezocht met de bewoners van de Elzengaard? 

2. Bent u bereid alsnog met bewoners in gesprek te gaan? 
3. Bent u bereid met bewoners na te denken over de wijze waarop het trapveldje in 

de Elzengaard in stand gehouden zou kunnen worden? Ziet u concrete 
mogelijkheden daartoe? 

4. Bent u bereid om voor dit soort situaties een standaardprocedure c.q. leidraad op 
te stellen, zodat het plaatsen of verwijderen van kleinschalige buurtvoorzieningen 
altijd met de nodige zorgvuldigheid en in overleg met bewoners plaatsvindt? Dit 
om naar de toekomst toe soortgelijke problemen te voorkomen. 

5. Is het mogelijk om vóór aanvang van de zomervakantie, maar het liefst op zo kort 
mogelijke termijn, tot oplossingen te komen? 

 
Met name die laatste vraag is belangrijk. Het is nu lekker weer om buiten te spelen en de 
kinderen willen voetballen. 
 
Wij zien met belangstelling uw reactie tegemoet. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 
 
 
 
 
 
 


